
Vragen en toezeggingen Commissies 07-12-2020

Vragenhalfuur

Europese en regionale fondsen voor duurzaamheid
Wethouder Wijnants zegt toe dat hij in een commissievergadering en\ofmiddels een memo de 
raadscommissie graag uitgebreider wil informeren over de Europese en regionale fondsen voor 
duurzaamheid.
Reactie college/tijdpad:

Commissie BFE
Geen.

Commissie Woonomgeving
Duurzaam en circulair ondernemen
Wethouder Wijnants zegt toe de raad via een memo te informeren over duurzaam en circulair 
ondernemen (welke initiatieven zijn er en hoe worden deze uitgevoerd?) 
Reactie college/tijdpad:

Commissie Samenlevingszaken

Verordening beschikkingstermijn schuldhulpverlening
Wethouder Uitdewilligen zegt toe na te vragen of de uitvoering van de schuldhulpverlening gemonitord 
wordt en of die rapportages met de raad gedeeld kunnen worden.
Reactie college/tijdpad:

Intensieve jeugdhulptrajecten
Wethouder Simonse zegt toe dat hij erop terug komt als de uitleg die hij tijdens de 
commissievergadering SLZ van 7 december gaf, niet klopt. Het gaat over het raadsvoorstel dat 
gemeente Almere deze maand behandelt. En of het klopt dat dat besluit inderdaad alleen voor de 
gemeente Almere zelf geldt (voor jeugdzorg zónder verblijf).
Reactie college/tijdpad:
Het antwoord van wethouder Simonse tijdens de commissievergadering van 7-12-2020 klopt. 
Het raadsvoorstel vanuit gemeente Almere gaat over de lokale ambulante inzet daar. Er is geen 
connectie met de gemeente Noordoostpolder op dat dossier. 

Stand van zaken ‘De nieuwe route’
Wethouder Simonse zegt toe dat hij de raad informeert over de stand van zaken rond ‘de nieuwe 
route’ en de aanbevelingen uit het rapport dat op 7 december in de commissie SLZ werd besproken. 
Vragen die daarbij aan bod komen, zijn dan:
a) Hoe loopt het nu? En wat is het beeld op dit moment?
b) Hoe is de samenwerking met het onderwijs?
c) Is de specialistische jeugdGGZ voldoende voorradig in Flevoland? En hoe het is geregeld?
Reactie college/tijdpad:


